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Deltagere: Marianne, Anders, Michael og Judi 

Afbud fra: Per og Aksel 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

2. Valg af referent 

Judi 

 

3. Status på regnskab. 

Regnskab og budget gennemgået. Endelig budget godkendes på næste B-møde 

 

4. Indkomne henvendelser fra grundejere 

Ingen nye henvendelser 

 

5. Vejvedligehold 

Vejene er ordnet her op til påske, så de er blevet i en bedre stand. Grus, der ligger på 

parkeringspladsen ved stranden, er til brug for vejene og må ikke benyttes privat, med mindre 

det drejer sig om at fylde små huller op. 

På de små veje høvler vi så lidt som muligt så, især på veje hvor de store sten er. På den måde 

trækkes de store sten ikke op til overfladen. Er vejens stand dårlig, gøres der naturligvis det, der 

skal til, herunder også at høvle. 

 

1. Vejbump 

Placering af de generalforsamlingsgodkendte vejbump på Stavnsborgvej gennemgås af 

vejformanden og formanden, således at der opnås den mest hensigtsmæssige placering. Hvis 

der foretages omfattende ændringer af tidligere forslag, fremlægges ændringerne til 

godkendelse på den kommende generalforsamling.  

 

2. Færdiggørelse af forslag til vedtægtsændringer 

Ændringsforslag gennemgået og nyt oplæg til vedtægtsændringer er klar til generalforsamling.  

 

3. Generalforsamling 2024 

Vandværket afholder generalforsamling på Gjerrild Kro som vanligt. GNG har mulighed for at 

afvikle vores generalforsamling i forlængelse af deres. I så fald skal vi afholde omkostningerne 

for dette direkte med kroen. Omkostningerne forventes at blive 65 kr. pr. deltager. Judi 

undersøger om Fjeldholmlejren også i år er en mulighed, idet omkostningerne til 

generalforsamlingen i så fald vil blive væsentligt mindre. Bestyrelsen prioriterer at bruge 

midlerne til vedligehold af vejene. 



 
  

 
 

Beretning: Marianne og Anders finder en passende deling på beretningen.  

 

Valg til Bestyrelsen: 

Formand: Marianne Slot – foreslås valgt for 1 år 

Kasserer: Judi Jørgensen – på valg, villig til genvalg, skal vælges for 2 år 

Næstformand: Anders Villumsen – forslås valgt for 2 år 

Medlem: Per Kristensen – foreslås valgt for 1 år 

Medlem: nyt medlem – foreslås valgt for 2 år 

Suppleanter: 2 nye skal vælges (én for 1 år & én for 2 år) 

Revisorer: Jørgen Jensen- ikke på valg i 2024 

Revisorer: Ny revisor på valg for 2 år. Morten Rasmussen – er på valg i 2024. Er villig til genvalg, 

under forudsætning af generalforsamlingens tilkendegivelse af, at Mortens relation til 

formanden er ok. (ægtefælle). Bestyrelsen ser ikke selv en problematik heri. 

Revisor suppleant: Ny for 1 år  

Indkaldelse til GF udsendes senest 18. april (husk godkendt regnskab) 

Der skal i samme mail opfordres til, at medlemmer melder sig til de manglende 

bestyrelsesposter. 

 

4. Digitalisering af bestyrelsesdokumenter 

De nye dedikerede mailadresser til formand, kasserer og vejudvalg fungerer. Det gør det muligt 

at overdrage en hel postkasse, når posten på sigt skal varetages af en anden. Dropbox som arkiv 

for bestyrelsesdokumenter er næste step, hvilket sættes i gang efter generalforsamlingen. 

 

5. Evaluering af vejbump på Betinavej 

Genudsender spørgsmål, som er tidligere udsendt, dog uden spørgsmål om støvgener, da det 

på grund af det våde efterår og vinter ikke har været en problematik. Formanden kommer med 

oplæg. 

  

6. Næste møde i bestyrelsen 

Søndag d. 28. april via Teams. Marianne indkalder. 

 

7. Eventuelt 

 

Marianne Slot 

Fungerende formand 


